



Profitez de la montagne toute l'année avec Oxygène !

École de ski et snowboard l'hiver, école de VTT électrique l'été.

Enjoy the mountains all year round with Oxygène!

Ski and snowboard school in winter, electric mountain biking school in summer.



Contactez-nous !

← Get in Touch!



+33 (0)6 09 30 74 53



MÉRIBEL

meribel@oxygene.ski

+33 (0)4 79 08 53 36



www.oxygene.bike

VTT ÉLECTRIQUE

ELECTRIC MOUNTAIN BIKE

ÉTÉ/SUMMER 2025

Cours & stages

Lessons & courses

Aventures VTT électrique

E-bike adventures

Sorties privées

Guiding

OXYGENE
SKI · SNOWBOARD · BIKE

Cours collectifs

Group lessons

4-12 MAX

Du cours collectif pour débiter, au stage pour repousser vos limites ou perfectionner votre technique : à chacun son expérience, encadrée par un moniteur.

From group lessons to improve your skills, to courses to push your limits, there's an experience for everyone, supervised by a mountain bike instructor.

À partir de 60 € pour les enfants (vélo 24 pouces)
From for children (bike 24 inches)

À partir de 75 € pour les adultes
From for adults



VTT électrique & pack protection inclus
E-bike & safety pack included

Sorties privées

Guiding

1-9 MAX

Laissez-vous guider par un moniteur Oxygène sur les plus beaux sentiers lors de sorties privées, adaptées à votre niveau et à vos envies. Options demi-journée ou journée.

Be guided by an Oxygène instructor on the most beautiful trails during private outings, adapted to your level and your desires. Half-day or full-day options.

À partir de 195 € pour 1 à 6 personnes*
From for 1 to 6 people*

Location de VTT électrique à tarifs préférentiels
Discounted e-bike rental available when you book a guide

**20€ par personne en plus par demi-journée et 40€ par journée complète
20€ extra per person per half-day and 40€ extra per person per full day



Aventures VTT électrique

E-bike adventures

Partez pour plusieurs jours d'aventure en VTT électrique, à la découverte de la traversée de la Tarentaise, du balcon de la Vanoise et du Tour du Mont Blanc. Des paysages exceptionnels et une expérience inoubliable au cœur des Alpes.

Enjoy several days of adventure on an electric mountain bike. A journey of discovery across the Tarentaise, Vanoise and Mont Blanc areas. Exceptional scenery and an unforgettable experience in the heart of the Alps.

Traversée de la Tarentaise **Prix sur demande**
Price on request

Balcon de la Vanoise **Prix sur demande**
Price on request

Tour du Mont Blanc **Prix sur demande**
Price on request

Location

Rental

Louez un VTT électrique et explorez les montagnes à votre rythme. Options demi-journée ou journée.

Rent an electric mountain bike and explore the mountains at your own pace. Half-day or full-day options available.

À partir de 57 € pour les enfants (vélo 24 pouces)
From for children (bike 24 inches)

À partir de 72 € pour les adultes
From for adults





Profitez de la montagne toute l'année avec Oxygène !

École de ski et snowboard l'hiver, école de VTT électrique l'été.

Enjoy the mountains all year round with Oxygène!

Ski and snowboard school in winter, electric mountain biking school in summer.



Contactez-nous !

← Get in Touch!



+33 (0)6 09 30 74 53



MÉRIBEL

meribel@oxygene.ski

+33 (0)4 79 08 53 36



www.oxygene.bike

VTT ÉLECTRIQUE

ELECTRIC MOUNTAIN BIKE

ÉTÉ/SUMMER 2025

Cours & stages

Lessons & courses

Aventures VTT électrique

E-bike adventures

Sorties privées

Guiding

OXYGENE
SKI · SNOWBOARD · BIKE

Cours collectifs

Group lessons

4-12 MAX

Du cours collectif pour débiter, au stage pour repousser vos limites ou perfectionner votre technique : à chacun son expérience, encadrée par un moniteur.

From group lessons to improve your skills, to courses to push your limits, there's an experience for everyone, supervised by a mountain bike instructor.

À partir de 60 € pour les enfants (vélo 24 pouces)
From for children (bike 24 inches)

À partir de 75 € pour les adultes
From for adults

 **VTT électrique & pack protection inclus**
E-bike & safety pack included

Sorties privées

Guiding

1-9 MAX

Laissez-vous guider par un moniteur Oxygène sur les plus beaux sentiers lors de sorties privées, adaptées à votre niveau et à vos envies. Options demi-journée ou journée.

Be guided by an Oxygène instructor on the most beautiful trails during private outings, adapted to your level and your desires. Half-day or full-day options.

À partir de 195 € pour 1 à 6 personnes*
From for 1 to 6 people*

Location de VTT électrique à tarifs préférentiels
Discounted e-bike rental available when you book a guide

**20€ par personne en plus par demi-journée et 40€ par journée complète
20€ extra per person per half-day and 40€ extra per person per full day



Aventures VTT électrique

E-bike adventures

Partez pour plusieurs jours d'aventure en VTT électrique, à la découverte de la traversée de la Tarentaise, du balcon de la Vanoise et du Tour du Mont Blanc. Des paysages exceptionnels et une expérience inoubliable au cœur des Alpes.

Enjoy several days of adventure on an electric mountain bike. A journey of discovery across the Tarentaise, Vanoise and Mont Blanc areas. Exceptional scenery and an unforgettable experience in the heart of the Alps.

Traversée de la Tarentaise **Prix sur demande**
Price on request

Balcon de la Vanoise **Prix sur demande**
Price on request

Tour du Mont Blanc **Prix sur demande**
Price on request

Location

Rental

Louez un VTT électrique et explorez les montagnes à votre rythme. Options demi-journée ou journée.

Rent an electric mountain bike and explore the mountains at your own pace. Half-day or full-day options available.

À partir de 57 € pour les enfants (vélo 24 pouces)
From for children (bike 24 inches)

À partir de 72 € pour les adultes
From for adults

